
                                                         ZPRÁVA O CHOVU 

 

Loňský rok byl, co se týče narozených vrhů o něco úspěšnější, než rok 

2020. Narodilo se v něm v 9 vrzích celkem 33 pejsků a 22 fenek, 

celkem tedy 55 štěňat. Dalších 9 štěňat bylo narozených mrtvě a 

jedno bylo nestandartně zbarveno. Dalších 5 fen ale opět nezabřezlo.  

Uchovnění –  uchovňovalo se celkem hodně – bylo uchovněno 7 psů 

(6 černých a 1 modrý) a 11 fen (8černých, 2 hnědé a 1 plavá. 

Množství uchovňovaných jedinců přisuzuji mimo jiné tomu, že od 

letošního roku je povinné měření a kontrola chrupu a skusu. 

Importy – do České republiky byla zapsána v roce 2021 pouze 1 černá 

fenka z Itálie. 

Co se týče výsledků DKK, tak bylo vyhodnoceno celkem 17 zvířat, 

z toho 15 s výsledkem 0/0 nebo-li A, jeden s výsledkem B a jeden 

jedinec s výsledkem 1/3. Vyhodnocovali doktoři Decker – 13x, Kučera 

– 1x, Musil – 1x  a Vlček – 2x. 

Myslím, že chov beardedek  v republice si vůbec nevede špatně, 

máme pěkná zvířata, která se neztrácí ani za hranicemi naší 

republiky. Jenom bych asi trochu apelovala na chovatele, aby si dávali 

větší pozor na plánovaná spojení barevně. Začíná nám utíkat 

pigmentace, což je hlavně následek velkého ředění barev. 


